

# 2013美食旅游节

## 2013 Delicious Food & Travel Festival

Date 日期 : 6th - 8th December 2013

Time 时间 : 10am - 8pm

Venue 地点 : GM Klang Trade and Expo Centre

Price per Booth 摊位价格 : RM450 ( Corner )  
: RM300 ( Standard )

**Klang Chinese Chamber of Commerce & Industry**  
**1269-000-160605-1**

Deposit 订金 : RM200

( Refundable Before 15th Dec 2013 ) ( 按金将在15 Dec 2013前退还 )

### Registration Form 报名表

Company Name 公司名字 : \_\_\_\_\_  
 Tel 电话 : \_\_\_\_\_ Fax 传真 : \_\_\_\_\_  
 Contact Person 负责人 : \_\_\_\_\_ H/P 手机 : \_\_\_\_\_  
 Address 地址 : \_\_\_\_\_

**Term & Conditions :**

- 1) Note that the Booth rental & deposit RM200 will be forfeited for cancellation.
- 2) The booth will reserve once full payment Rm650(Corner) / RM500(Standard) is made to KLANG CHINESE CHAMBER OF COMMERCE AND INDUSTRY.
- 3) Booth space:
  - There will be two (2) chairs provided.
  - There will be one (1) table provided.
  - There will be two (2) unit power plug.
- 4) Please do not damage any property or other facilities provided. Any damage will result in heavy fine or penalty by respective authorities.
- 5) All booth keepers are responsible of their own booth space.
- 6) All booth keepers are responsible in maintaining order and cleanliness throughtout the event. There is a RM200 fee for BOOTH DIRTY.
- 7) The committee reserves the right to make any changes to the floor plan or location of booths selected by booth keepers. However will be notified regarding the changes via e-mail.
- 8) Enquires about booths can be made via email: klang.ccci@gmail.com  
Tel : 03-33439289 or Fax : 03-33447362

**条款与条件 :**

- 1) 若取消摊位, 摊位租金及按金RM200恕不退还。
- 2) 只有在缴交租金RM450 (角头) / RM300 (标准) 及按金RM200于巴生中华总商会, 摊位才会被保留。
- 3) 摊位空间 :
  - 提供每个摊位2张椅子。
  - 提供每个摊位1张桌子。
  - 提供每个摊位2个插头。
- 4) 请勿破坏任何产物。例如: 桌子、椅子或其他。若有损坏, 有关当局将采取行动如罚款。
- 5) 所有参与者将负责各自的摊位。
- 6) 所有参与者将负责各自摊位的秩序与清洁。若有肮脏的摊位, 将被罚款RM200。
- 7) 主办单位有权改变摊位布局 and 位置。所有的改变将通过电邮通知。
- 8) 任何关于摊位的询问可电邮至: klang.ccci@gmail.com  
电话 : 03-33439289 / 传真 : 03-33447362

We hereby confirm our participation in 2013 Delicious Food & Travel Festival & accept the terms of contract for participation.  
 我们同意参加2013美食旅游节以上条款。

Authorized Signature & Company Stamp

Date

